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§ 1 
Utdelning av utmärkelse 
Hans Dertell från Investors in People informerade om certifiering enligt IIP-modellen. Han 
delade ut utmärkelsen i form av en plakett till enheten för omsorg om funktionshindrade för 
deras förtjänstfulla arbete med personer med funktionshinder på Norrmalm. 
 
 
Synpunkter från allmänheten 
En representant för frivilligorganisationer redogjorde närmare för medborgarförslaget om 
nolltaxa för organisationer som hyr lokaler för möten m.m. för pensionärsaktiviteter. 
 
Åke Åredal som inkommit med medborgarförslaget om att skapa en ny ”Hammarby Sjöstad” 
av Norra Stationsområdet redogjorde närmare för sina visioner kring förslaget. Han 
överlämnade en inbjudan från Exportrådet till stadsdelsnämnden att delta i en presentation av 
tankar om miljöteknik i världsklass för att implementeras i uppbyggandet av Norra 
Stationsområdet. 
 
Mikael Lindskog som inkommit med medborgarförslag om gångtrafikanternas säkerhet och 
”vägbula” på Atlasmuren redogjorde närmare för sina förslag. 
 
Ann-Sofie Jochelson som inkommit med medborgarförslag om skridskobanan i Vasaparken 
informerade närmare om flera medborgares tankar kring klubbförbud eller inte, samt 
önskemål om bevakning av att reglerna hålls, när nya skyltar mot klubbor satts upp. 
 
  _________________________ 
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§ 2 
Val av justerare samt anmälan av protokollsjustering  
 
Vice ordföranden Jan Valeskog (s) valdes att jämte ordföranden Inge-Britt Lundin (fp) justera 
dagens protokoll. Justeringen äger rum den 22 december 2006. 
 
Anmäldes att protokoll fört vid stadsdelsnämndens sammanträde den 23 november 2006 
justerats den 30 november. 
 
  _________________________ 
 



s  
Norrmalms stadsdelsnämnd 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
   
                                                           Blad  
Sammanträdesdatum 
2006-12-21 
 

 

Justerarnas signatur 

4

4

 
 
§ 3 
Anmälan av övriga frågor samt fastställande av dagordning 
 
Ordföranden Inge-Britt Lundin (fp) informerade om att dagordningen utökats med ett ärende 
Anmälan av tjänstemannabeslut enligt delegation från personalavdelningen. Anmälan 
behandlas under den slutna delen av sammanträdet som punkt S 20. 
 
Tjänstgörande ersättaren Yildiz Kafkas (mp) anmälde en skrivelse om rektorstillsättnignen på 
Johannesskolan. 
 
Ledamoten Carina Fredén anmälde en skrivelse om utsatta barns situation i framtiden då 
budgeten för omsorgen minskar. 
 
Med dessa tillägg fastställde ordföranden föredragningslistan. 
 
  _________________________ 
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§ 4 
Anmälan av medborgarförslag  
Diarienummer: 013-906/2006 
 
Ett förslag om att införa nolltaxa vid uthyrning av lokaler för medlemsmöten för 
frivilligorganisationer anmäldes. 
 
Stadsdelsnämndens beslut  
 
 Medborgarförslaget överlämnas till stadsdelsförvaltningen för beredning. 
 
Förslag till beslut 
Ordföranden Inge-Britt Lundin (fp) föreslog att medborgarförslaget skall överlämnas till 
stadsdelsförvaltningen för beredning. 
 
  _______________________ 
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§ 5 
Anmälan av medborgarförslag  
Diarienummer: 013-919/2006 
 
Ett förslag om att göra Norra Station till nästa ”Hammarby Sjöstad” anmäldes. 
 
Stadsdelsnämndens beslut  
 

1. Medborgarförslaget överlämnas till stadsbyggnadskontoret. 
 

2. Inbjudan från Exportrådet till presentation av miljöteknik överlämnas till den 
nya stadsdelsnämnden att ta ställning till. 

 
Förslag till beslut 
Ordföranden Inge-Britt Lundin (fp) föreslog att medborgarförslaget skulle överlämnas till 
stadsbyggnadskontoret. 
 
  ________________________ 
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§ 6 
Anmälan av medborgarförslag  
Diarienummer: 013-923/2006 
 
Ett förslag om åtgärder för gångtrafikanternas säkerhet på Torsgatan anmäldes. 
 
Stadsdelsnämndens beslut  
 
 Medborgarförslaget överlämnas till stadsdelsförvaltningens för beredning. 
 
Förslag till beslut 
Ordföranden Inge-Britt Lundin (fp) föreslog att medborgarförslaget skulle överlämnas till 
stadsdelsförvaltningens för beredning. 
  
  ___________________________ 
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§ 7 
Anmälan av medborgarförslag  
Diarienummer: 013-924/2006 
 
Ett förslag om vägbula på Atlasmuren / Lokstallsgatan anmäldes. 
 
Stadsdelsnämndens beslut  
 
 Medborgarförslaget överlämnas till trafikkontoret för handläggning. 
 
Förslag till beslut 
Ordföranden Inge-Britt Lundin (fp) föreslog att medborgarförslaget skulle överlämnas till 
trafikkontoret. 
  
  _________________________ 
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§ 8 
Anmälan av medborgarförslag  
Diarienummer: 013-934/2006 
 
Ett förslag om tydlig skyltning av klubbförbudet på Vasaparkens isbana samt vakter som ser 
till att förbudet efterföljs, anmäldes. 
 
Stadsdelsnämndens beslut  
 
 Medborgarförslaget överlämnas till stadsdelsförvaltningen för beredning. 
 
Förslag till beslut 
Ordföranden Inge-Britt Lundin (fp) föreslog att medborgarförslaget skulle överlämnas till 
stadsdelsförvaltningen för beredning. 
  
  _________________________ 
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§ 9 
Skapa ett torg vid Ingemarsgatan mot Vanadislunden - svar på medborgarförslag  
Diarienummer: 013-893/2006 
 
Stadsdelsnämndens beslut  
 
 1. Medborgarförslaget besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 
 

2. Tjänsteutlåtandet överlämnas till trafikkontoret för kännedom.  
 
Ärendet 
Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 28 november 
2006. 
 
Micael Broms har inkommit med ett medborgarförslag där han föreslår att parkeringsytan på 
Ingemarsgatan mot Vanadislunden ska göras om till ett torg.  
 
Förvaltningen anser att förslaget i sig är intressant och kreativt. Norrmalm lider generellt brist 
på friytor och den föreslagna platsen är tillräckligt stor för att skapa ett trevligt stadsrum. 
Platsen ligger emellertid i en del av staden som har stor brist på parkeringsplatser för boende. 
Förvaltningen bedömer att de parkeringsplatser som finns på platsen även fortsättningsvis 
behövs och anser inte att det i dagsläget är lämpligt att göra ett torg av denna plats. 
 
Förslag till beslut 
Ordföranden Inge-Britt Lundin (fp) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet 
med stadsdelsförvaltningens förslag till beslut. 
  
  __________________________ 
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§ 10 
Julbord för hemlösa – svar på medborgarförslag  
Diarienummer: 013-849/2006 
 
Stadsdelsnämndens beslut  
 
 Medborgarförslaget besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 
 
Ärendet  
Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 7 december 
2006. 
 
Ett medborgarförslag från John Kolmén är att man på Norrmalm ordnar ett julbord för 
Stockholms hemlösa. Ett sådant julbord anordnas på Balder, en av stadsdelsförvaltningens 
verksamheter, vilken bland annat riktar sig till hemlösa.  
 
Förslag till beslut 
Ordföranden Inge-Britt Lundin (fp) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet 
med stadsdelsförvaltningens förslag till beslut. 
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§ 11 
En egen bostad är en mänsklig rättighet – svar på medborgarförslag  
Diarienummer: 013-854/2006 
 
Stadsdelsnämndens beslut  
 
 Medborgarförslaget besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 
 
Ärendet  
Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 7 december 
2006. 
 
Rolf Nilsson, ordförande i Föreningen Stockholms hemlösa, har inkommit med ett 
medborgarförslag där han pekar på vikten av att ge de hemlösa en bostad.  
 
Förslag till beslut 
Ordföranden Inge-Britt Lundin (fp) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet 
med stadsdelsförvaltningens förslag till beslut. 
 
  _________________________ 
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§ 12 
Belysningen på Johannes bollplan – svar på två medborgarförslag  
Diarienummer: 013-842/2006 och 013-817/2006  
 
Stadsdelsnämndens beslut  
 
 1. Medborgarförslagen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 
 

2. Tjänsteutlåtandet överlämnas till idrottsnämnden.  
 
Ärendet  
Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 16 november 
2006. 
 
Ulf Myrin och Monika Stenberg har lämnat in varsitt medborgarförslag, där de föreslår att 
belysningen på Johannes bollplan bör förbättras. Monika Stenberg anser också att bollplanen 
behöver rustas upp.  
 
Förvaltningen instämmer med förslagsställarna och föreslår att tjänsteutlåtandet överlämnas 
till idrottsnämnden. 
 
Förslag till beslut 
Ordföranden Inge-Britt Lundin (fp) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet 
med stadsdelsförvaltningens förslag till beslut. 
 
  _________________________ 
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§ 13 
Ansökan om tillstånd att driva verksamhet enligt LSS i Ungstöd daglig verksamhet – 
svar på remiss från Länsstyrelsen 
Diarienummer: 505-926/2006 
 
Stadsdelsnämndens beslut  
 
 Remissen besvaras med stadsdelsförvaltningens tjänsteutlåtande. 
 
Ärendet  
Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 30 november 
2006. 
 
Länsstyrelsen i Stockholms län har begärt ett yttrande från Norrmalms stadsdelsnämnd med 
anledning av en ansökan från Ungstöd i Stockholm AB om tillstånd att driva verksamhet enligt 
23 § LSS – Lag om stöd och service till vissa funktionshindrade. Ungstöd vill bedriva daglig 
verksamhet för personer med Asperger i åldern 18-65 år. 
 
Förvaltningen ser att det finns ett behov av denna typ av verksamhet och ställer sig därmed 
positiv till Ungstöds ansökan om tillstånd för verksamhet enligt LSS. 
 
Förslag till beslut 
Ordföranden Inge-Britt Lundin (fp) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet 
med stadsdelsförvaltningens förslag till beslut. 
 
  ________________________ 
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§ 14 
Alkoholservering i Grand Hotell restaurang – svar på remiss från 
socialtjänstförvaltningen 
Diarienummer: 309-936/2006 
 
Stadsdelsnämndens beslut  
 
 Ansökan om serveringstillstånd inomhus mellan klockan 11.00 och 05.00  

tillstyrks. 
 

 
Ledamoten Hans Enroth (v) reserverade sig mot beslutet. 
 
Ärendet 
Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 30 november 
2006. 
 
Grand Hotell ansöker om serveringstillstånd inomhus mellan klockan 11.00-05.00 . Ansökan 
gäller omprövning efter prövotid. Förvaltningen föreslår att ansökan tillstyrks. 
 
 
Förslag till beslut 
Ordföranden Inge-Britt Lundin (fp) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet 
med stadsdelsförvaltningens förslag till beslut.  
 
Ledamoten Hans Enroth (v) lade fram ett förslag till beslut och föreslog att stadsdelsnämnden 
skulle besluta i enlighet med detta. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Inge-Britt Lundin (fp) ställde förslagen mot varandra. Nämnden beslutade utan 
omröstning i enlighet med ordförandens förslag. 
 
Reservation 
Ledamoten Hans Enroth (v) ansåg att stadsdelsnämnden skulle ha beslutat att avstyrka 
ansökan. 
 
  _________________________ 
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§ 15 
Alkoholservering i restaurang Özwok – svar på remiss från socialtjänstförvaltningen 
Diarienummer: 309-942/2006 
 
Stadsdelsnämndens beslut  
 

Ansökan om serveringstillstånd inomhus och utomhus mellan klockan 11.00 och 
02.00 tillstyrks. 

 
Ärendet 
Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 1 december 
2006. 
 
Restaurang Özwok ansöker om serveringstillstånd inomhus och utomhus mellan klockan 
11.00-02.00. Ansökan avser ägarskifte. Förvaltningen föreslår att ansökan tillstyrks. 
 
Förslag till beslut 
Ordföranden Inge-Britt Lundin (fp) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet 
med stadsdelsförvaltningens förslag till beslut.  
 
  _________________________ 
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§ 16 
Alkoholservering i restaurang Biffi – svar på remiss från socialtjänstförvaltningen 
Diarienummer: 309-971/2006 
 
 
Stadsdelsnämndens beslut  
 

Ansökan om serveringstillstånd inomhus och utomhus mellan klockan 11.00 och 
03.00 tillstyrks. 

 
Ärendet 
Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 11 december 
2006. 
 
Restaurang Biffi ansöker om serveringstillstånd inomhus och utomhus mellan klockan 11.00 
och 03.00. Ansökan avser ägarskifte. Förvaltningen föreslår att ansökan tillstyrks. 
 
 
Förslag till beslut 
Ordföranden Inge-Britt Lundin (fp) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet 
med stadsdelsförvaltningens förslag till beslut.  
 
  _________________________ 
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§ 17 
Ekonomisk månadsuppföljning för november 2006 
 
Stadsdelsnämndens beslut  
 
 Anmälan av ekonomisk månadsuppföljning för november 2006 godkänns. 
 
Ärendet  
Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 12 december 
2006. 
 
Månadsprognosen bygger på ett periodiserat utfall t.o.m. november 2006. Det beräknade 
underskottet uppgår till totalt 6 mnkr. Prognosen visar ett överskott för anslag 1 med 0,9 mnkr 
och underskott på anslag 2 med 6,9 mnkr. Underskottet hänför sig framför allt till ekonomiskt 
bistånd, stöd och service till personer med funktionsnedsättning och individ- och 
familjeomsorg för barn och unga. Jämfört med månadsprognosen för oktober är prognosen 
oförändrad på anslag 1 och anslag 2 har förbättrats med 0,1 mnkr. Totalt innebär prognosen 
en förbättring av resultatet med 0,1 mnkr jämfört med förra månadsprognosen. 
 
Förslag till beslut 
Ordföranden Inge-Britt Lundin (fp) föreslog att anmälan skulle godkännas. 
 
  ________________________ 
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§ 18 
Protokoll från Norrmalms handikappråd 
 
Stadsdelsnämndens beslut  
 
 Anmälan godkänns. 
 
Protokoll från sammanträde i Norrmalms handikappråd den 14 december 2006 anmäldes. 
 
Förslag till beslut 
Ordföranden Inge-Britt Lundin (fp) föreslog att anmälan skulle godkännas. 
 
  ___________________________ 
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§ 19 
Protokoll från stadsdelsnämndens pensionärsråd 
 
Stadsdelsnämndens beslut  
 
 Anmälan godkänns. 
 
Protokoll från sammanträde i stadsdelsnämndens pensionärsråd den 18 december 2006 
anmäldes. 
 
Förslag till beslut 
Ordföranden Inge-Britt Lundin (fp) föreslog att anmälan skulle godkännas. 
 
  ___________________________ 
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§ 20 
Anmälan av protokoll från sociala delegationens sammanträden tredje och fjärde 
kvartalet 2006 
 
Stadsdelsnämndens beslut  
 
 Anmälan godkänns. 
 
Protokoll från sociala delegationens sammanträden under tredje och fjärde kvartalet 2006 
anmäldes. 
 
Förslag till beslut 
Ordföranden Inge-Britt Lundin (fp) föreslog att anmälan skulle godkännas. 
 
  __________________________ 
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§ 21 
Anmälan av protokoll från bygglovs- och markupplåtelsedelegationens sammanträden 
tredje och fjärde kvartalet 2006 
 
Stadsdelsnämndens beslut  
 
 Anmälan godkänns. 
 
Protokoll från bygglovs- och markupplåtelsedelegationens sammanträden under tredje och 
fjärde kvartalet 2006 anmäldes. 
 
Förslag till beslut 
Ordföranden Inge-Britt Lundin (fp) föreslog att anmälan skulle godkännas. 
 
  __________________________ 
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§ 22 
Anmälan av beslut fattade enligt delegation  
 
Stadsdelsnämndens beslut  
 
 Anmälan godkänns. 
 
Av avdelningschefen Yngve Lindström tillstyrkta remissyttranden gällande bygglov under 
2006. 
 
Av avdelningschefen Annette Luengo tillstyrkta ledighetsansökningar för grundskoleelever 
under 2006. 
 
Av avdelningschefen Yngve Lindström tillstyrkta remissyttranden om alkoholserverings-
tillstånd i restauranger med öppethållande till maximalt klockan 03.00. 
 
Förslag till beslut 
Ordföranden Inge-Britt Lundin (fp) föreslog att anmälan skulle godkännas. 
 
  _________________________ 
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§ 23 
Inkomna / upprättade handlingar 
 
Stadsdelsnämndens beslut  
 

1. Förvaltningen får i uppdrag att till senast september 2007 redovisa hur de  
boende på Väduren upplever kvaliteten på maten och måltidssituationen  
efter genomförda åtgärder. 
 

2. Anmälan godkänns. 
 

 
Stadsdelsnämnden anmälde ett särskilt uttalande. 
  
Följande inkomna / upprättade handlingar anmäldes: 
 
1. Rapport med uppföljning av avtalet på Vädurens äldreboende.  

Diarienummer 106-805/2006. 
 
2. Beslut från Länsstyrelsen angående tillstånd för Dalahöjdens äldreboende att driva särskilt 

boende för äldre med demenssjukdom. Diarienummer 504-941/2006. 
 
3. Beslut från Länsstyrelsen angående tillsyn av Christianssons Familjehem AB. 

Diarienummer 499-804/2006. 
 
4. Beslut från Polismyndigheten angående tillstånd för ordningsvakt vid förvaltningslokaler 

på Tulegatan 13. Diarienummer 012-770/2006. 
 
5. Inspektionsmeddelande från Arbetsmiljöverket angående brister inom träslöjds-

verksamheten på Gustav Vasaskolan samt förvaltningens svar.  
Diarienummer 205-857/2006. 

 
6. Inspektionsmeddelande från Arbetsmiljöverket angående brister inom trä- och 

metallslöjdsverksamheten på Johannes skola samt förvaltningens svar.  
Diarienummer 205-800/2006. 

 
7. Biblioteksrådets protokoll från sammanträdet den 9 oktober 2006. 
 
8. Beslut om stimulansmedel inom vård och omsorg om de mest sjuka äldre.  

Diarienummer 504-704/2006.  
 

9. Överenskommelse mellan City polismästardistrikt, innerstadsstadsdelsförvaltningar och 
Precens om samverkan i brottsförebyggande arbete med barn och ungdomar. 
Diarienummer 106-946/2006.   Forts. 
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Forts. § 23 
 
10. Utvärderingsrapport enligt IIP-standard gällande enheten för omsorg om 

funktionshindrade. Diarienummer 012-911/2006.   
 
11. Brevsvar på medborgarförslaget om plantering av liljor i parken Tre Liljor.  

Diarienummer 013-832/2006. 
 
12. Franska skolans skrivelse till Trafiknämnden med anledning av trafiksituationen på 

Döbelnsgatan. Diarienummer 013-685/2005. 
 
13. Uttalande från SRF om vikten av att inrätta en central funktion som organiserar och följer 

upp heminstruktörsverksamheten. Diarienummer 299-918/2006. 
 
14. Skrivelse från enskild medborgare om Värtabanan och Norra Länken.  

Diarienummer 301-955/2006. 
 
Förslag till beslut 
Ordföranden Inge-Britt Lundin (fp) lade fram ett förslag till beslut med anledning av 
rapporten med avtalsuppföljning på äldreboendet Väduren och föreslog att stadsdelsnämnden  
skulle besluta i enlighet med detta. 
 
Särskilt uttalande 
Stadsdelsnämnden anmälde ett särskilt uttalande med följande lydelse: 
 
Vi kan konstatera att förvaltningen är nöjd med Attendo Cares arbete på Vädurens 
äldreboende. Vi förutsätter att uppföljningsgruppen verkligen granskar utvecklingen inom de 
områden som gruppen ändå inte var särskilt nöjd med – kost, dokumentation, boendes 
delaktighet och påverkan samt kontaktmannaskapets roll och funktion. 
 
Men vi vill särskilt understryka att när det gäller kosten så är det ett misslyckande som 
orsakar många gamla daglig besvikelse. Maten är, eller borde få vara, en njutning och en 
trevlig stund på dagen. I stället blir det besvikelser för de boende, dag efter dag. Maten ska 
inte kännas som ”samma gröt varje dag”. Utlovade förbättringar har inte genomförts, och 
självklart är detta inte bra. Förvaltningen måste därför skyndsamt sätta in konkreta åtgärder så 
att matproblemen löses.  
 
  _________________________ 
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§ 24 
Övriga frågor 
 
Tjänstgörande ersättaren Yildiz Kafkas (mp) överlämnade en skrivelse angående 
rektorstillsättningen i Johannesskolan. Diarienummer: 202-1020/2006. 
 
Stadsdelsnämndens beslut  
 
 Skrivelsen överlämnas till förvaltningen för beredning. 
 
Ledamoten Carina Fredén (s) överlämnade en skrivelse om ”Vilka utsatta barn ska vi inte 
hjälpa?”. Diarienummer: 400-1021/2006. 
 
Stadsdelsnämndens beslut  
 
 Skrivelsen överlämnas till förvaltningen för beredning. 
 
  _________________________ 
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§ 25 
Anmälan av beslut fattade enligt delegation  
 
Stadsdelsnämndens beslut  
 
 Anmälan godkänns. 
 
Av personalavdelningen fattade beslut om avstängningar av arbetstagare, disciplinpåföljder, 
uppsägningar samt avgångsersättningar inom verksamheterna på Norrmalm under 2006. 
 
Förslag till beslut 
Ordföranden Inge-Britt Lundin (fp) föreslog att anmälan skulle godkännas. 
 
  _________________________ 
 
 
 
 


